
Hajnówka, dnia 26 października 2017 r.

Protokół z przebiegu konsultacji społecznych
Rocznego programu współpracy miasta Hajnówka z organizacjami pozarządowymi oraz

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok

Termin konsultacji: od 13.09.2017 r. do 27.09.2017 r.

Przedmiotem konsultacji był Roczny program współpracy miasta Hajnówka z organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018
rok.

Konsultacje przeprowadzone zostały w celu poznania opinii w sprawie poddanej konsultacji.
Konsultacje przeprowadzono w formie pisemnej poprzez przyjmowanie uwag i wniosków

do projektu „Rocznego programu współpracy miasta Hajnówka z organizacjami pozarządowymi
oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok”, który został
opublikowany na stronie internetowej  miasta  Hajnówka oraz wyłożony do wglądu w Referacie
Polityki Gospodarczej Urzędu Miasta Hajnówka, w pokoju nr 220.

W wyznaczonym terminie  wpłynęły  uwagi  pięciu  organizacji.  Zestawienie  zgłoszonych
opinii i uwag oraz informacje o ich uwzględnieniu zawiera załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządziła: Zatwierdził:

   Barbara Dmitruk Jerzy Sirak
        Inspektor  Burmistrz



Załącznik do protokołu
Tabela opinii i uwag zgłoszonych w ramach konsultacji projektu Rocznego programu współpracy miasta Hajnówka z organizacjami pozarządowymi
oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok:

Lp. Podmiot
zgłaszający uwagę
/ opinię

Sugerowana zmiana Uzasadnienie zgłaszającego Stanowisko

1 UKS Unia
Hajnówka
ul.  Armii
Krajowej 12/8 
17-200 Hajnówka

W  załączniku  nr  2  do  Programu
współpracy  w  punkcie  8
Prowadzenie zajęć w sekcji  boksu
zwiększenie środków z  5000,00 zł
do 
14 000,00 zł

Zawodnicy reprezentujący klub muszą częściej występować na
ringach  krajowych  jak  i  zagranicznych,  celem  nabierania
rutyny i  doświadczenia w ringu. Przykładowo zalecany start
zawodnika  w  poszczególnych  kategoriach  wiekowych  to  25
walk rocznie tj. 12 turniei rocznie. Obecnie ograniczamy się do
6 walk rocznie tj. 3-4 turniei. W sekcji większość zawodników
pochodzi w większości z rodzin wymagających pomocy opieki
społecznej. Udział w zawodach niektórych z tych zawodników
podnosi  morale  i  poczucie  własnej  wartości.  Każdy  wyjazd
wiąże  się  z  opłatą  zakwaterowania,  wyżywienia,  dojazdu  na
miejsce zawodów.

Zwiększono kwotę do
6 000,00 zł

2 Klub Sportowy
Puszcza
Hajnówka
 ul.
Dziewiatowskiego
2
17-200 Hajnówka

W  załączniku  nr  2  do  Programu
współpracy  w  punkcie  2  Rozwój
sportu  w  dziedzinie  piłki  nożnej
zwiększenie  środków  z  82 500,00
zł do 105 000,00 zł

Zainteresowanie  piłką  w  naszym  mieście  jest  ogromne.  Do
naszych  akademii  zapisują  się  już  4  latki!  Nasze  sekcje
piłkarskie skupiają już ok 100 zawodników (od 5 do 25 lat).
W całym Klubie mamy 300 zawodników!
Organizujemy naszym maluchom treningi, turnieje i obozy. W
tym roku w naszej drużynie seniorskiej młodzi hajnowianie w
wieku od 16 do 22 lat. W tej chwili przewodzą w tabeli ligowej
co prawdopodobnie spowoduje awans do wyższej ligi.
Piłka nożna w przeciwieństwie do innych dyscyplin wymaga
dużego nakładu finansowego min. zatrudnienia trenerów, opłat
licencyjnych, opłat sędziowskich (gdzie mecze odbywają się co
tydzień a nie raz w roku), opłat związanych z wyjazdami na
mecze,  dietami,  zakup  sprzętu  sportowego  niezbędnego  do
uprawiania sportu. W tej chwili bardzo duży nacisk kładziemy
na wychowanie, treningi najmłodszych dzieci.

Zwiększono kwotę do
90 000 zł



Organizujemy  im  zajęcia  na  najwyższym  poziomie  z
wykwalifikowanymi  trenerami.  Organizujemy  Turnieje  na
które przyjeżdżają najlepsze drużyny z naszego województwa
min.  Puszcza  CUP.  Obciążani  jesteśmy  również  kosztami
wynajmu sali czy też boisk.
Mamy nadzieję iż nie zmarnujemy potencjału który jest w
naszym  mieście  i  nie  będziemy  musieli  ograniczać  czy
zawieszać działań zapewniających aktywne spędzanie czasu
dla naszej młodzieży.

W  załączniku  nr  2  do  Programu
współpracy  w  punkcie  5  Rozwój
sportu  w  zakresie  lekkiej  atletyki
zwiększenie środków z 8 000,00 zł
do 10 000,00 zł

Kwota  którą  proponujemy zapewni  nam właściwy rozwój
sekcji. Nasi młodzi lekkoatleci uzyskują czołowe miejsca w
kraju.  Musimy  im  zapewnić  dalszy  prawidłowy  rozwój.
Niestety to  wymaga nakładu finansowego niezbędnego do
pokrycia min.  kosztów obozów, wyjazdów na zawody czy
też niezbędnego sprzętu sportowego.

Zwiększono kwotę do
9 000 zł

W  załączniku  nr  2  do  Programu
współpracy  w  punkcie  4  Rozwój
sportu  w  sekcji  pływackiej
zwiększenie  środków  z  30 000,00
zł do 50 000,00 zł

Sekcja  pływacka jest  największą sekcją  w naszym klubie.
Trenuje  w  niej  ponad  120  zawodników.  Jak  ważne  jest
pływanie w rozwoju dziecka wiemy wszyscy. W tej chwili
suma  którą  dysponujemy  nie  wystarcza  na  pokrycie
wynajmu torów, wynagrodzenia instruktorów i trenerów. Od
lat nie stać nas również na zakup niezbędnego sprzętu dla
naszych  zawodników,  zawodników  którzy  reprezentują
nasze  miasto  w  zawodach  pływackich  na  różnych
szczeblach. W tym roku z powodów finansowych zmuszeni
byliśmy do  wstrzymania  treningów  do  października  i  nie
wiemy  czy  nie  będziemy  tego  musieli  przedłużyć  aż  do
końca roku. Chcielibyśmy w końcu również przeprowadzić
klubowe  zawody  pływackie  w  naszym  mieście.  Mam
nadzieję iż uwzględnicie Państwo nasze prośby i zostaną one
rozpatrzone pozytywnie. 

Kwota  środków
przeznaczonych  na
zadanie  pozostaje  bez
zmian

3 UTW Hajnówka
ul.  Piłsudskiego
1B

W  załączniku  nr  2  do  Programu
współpracy  zamiana  zdania
„Dotacje dla klubów sportowych na

Stowarzyszenie  Uniwersytet  Trzeciego  Wieku  w  Hajnówce,
realizuje  bogaty  program  kultury  fizycznej.  W  roku
akademickim  2017/2018  planowane  są  następujące  zajęcia

Załącznik  nr  2  do
programu  współpracy
zawiera  wyłącznie



17-200 Hajnówka wspieranie  i  upowszechnienie
kultury fizycznej w 2018 roku” na
„Dotacje  dla  klubów  sportowych
oraz stowarzyszeń na wspieranie i
upowszechniania  kultury  fizycznej
w 2018 roku” oraz dodanie nowego
zadania  zadania:  Rozwój  kultury
fizycznej  w  środowisku
senioralnym,  planowana  pula
środków – 30 000,00 zł.

grupowe:
- Gimnastyka usprawniająca – 1 godz.  tyg.
- Gimnastyka w wodzie – 1 godz. w tyg.
- Gimnastyka ogólna I gr. - 2 godz. w tyg.
- Gimnastyka ogólna II gr. - 2 godz. w tyg.
- Tenis stołowy – 2 godz. w tyg.
- Nodric Walking – 2 godz. w tyg.
Razem 10 godz. tygodniowo

dotacje  dla  klubów
sportowych  udzielane
na podstawie odrębnej
procedury.
Proponowane  zadanie
zostało  ujęte  w
załączniku nr  1   jako
„Propagowanie
aktywnego trybu życia
wśród  seniorów  z
terenu  miasta
Hajnówka”,  na  które
zwiększono  pulę
środków do 10 000 zł.

4 Stowarzyszenie
Kulturalne
TYBEL
Jakubowo 1
17-200 Hajnówka

W  załączniku  nr  1  do  Programu
współpracy  w  punkcie  12
zwiększenie środków z 9 000 zł do
30 000 zł.

W  2018  roku  będziemy  organizować  10.  Jubileuszowy
Festiwal Muzyki Rockowej ROCKOWISKO HAJNÓWKA.
Z pewnością festiwalowa od jubileuszowej edycji festiwalu
będzie  oczekiwała  popularnej  gwiazdy  wieczoru  i  czegoś
wyróżniającego  od  poprzednich  edycji.  A to  wiąże  się  z
większymi kosztami na zespoły. Od wielu lat pula środków
pozostaje  ta  sama  natomiast  usługi  świadczone  na  rzecz
festiwalu  np.  ochroniarskie  zdecydowanie  wzrosły (niemal
dwukrotnie) co blokuje rozwój imprezy choć  oczekiwania
publiczności  z  roku na rok są coraz większe.  Zwiększona
pula  środków  zapewni  stabilność  imprezy,  pozwoli  na
rozwój przedsięwzięcia i zwiększenie jego atrakcyjności, a
co  za  tym  idzie  również  zwiększenie  frekwencji  podczas
koncertów. Jest to jedna z bardziej rozpoznawalnych imprez
w regionie, przedsięwzięcie co roku ściąga do miasta fanów
muzyki  rockowej  z  różnych  stron  kraju  jak  również  z
zagranicy.  Festiwal  doskonale  promuje  miasto  Hajnówka,
odpowiednio  wsparty  może  być  znakomitym  produktem
turystycznym miasta i regionu. Bliźniacze tego typu imprezy
wspierane  przez  miasta  czy  gminy  ściągają  po  kilka

Zwiększono kwotę do
10 000,00 zł.



(Goniądz,  Lyski),  kilkanaście a nawet kilkadziesiąt  tysięcy
osób (Cieszanów, Węgorzewo, Straszęcin).

5 Hajnowskie
Stowarzyszenie
Ochrony Zwierząt
Ciapek
ul.Słowackiego 29
17-200 Hajnówka

W  załączniku  nr  1  do  Programu
współpracy  w  punkcie  15
rozszerzenie  zapisu  o:
Przeciwdziałanie  bezdomności
zwierząt z terenu miasta Hajnówka

Według  przepis  art.11  ust.  1  ustawy  o  ochronie  zwierząt
(u.o.z)  na  gminę  nałożono  obowiązek  zapewnienia
bezdomnym  zwierzętom  opieki  i  ich  wyłapywania.
Uwzględniając  powyższy  zapis  uznać  należy,  iż  gmina
realizując  swój  ustawowy  obowiązek,  winna  dbać  o
bezdomne zwierzęta.
Ustanawiający obowiązek określenia opieki nad zwierzętami
bezdomnymi  art.  11a  u.o.z  stanowi  regulację,  która  jest
rozwinięciem poprzedzającego go art.11 w/w ustawy. Treść
art.  11  a  u.o.z  określa,  że  opracowanie  wskazanego
programu  stanowi  jedynie  jedno  z  działań,  które  muszą
zostać wykonane w celu pełnej realizacji obowiązku opieki
nad  bezdomnymi  zwierzętami.  Art.  11a  ust.  2  pkt.1
wskazuje,  że  gmina  odpowiedzialna  jest  za  zapewnienie
bezdomnym  zwierzętom  miejsca  w  schronisku,  natomiast
oczywistym jest, że samo umieszczenie zwierzęcia w takiej
placówce nie stanowi pełnej realizacji obowiązku opieki nad
nim -  konieczne  jest  ponadto  zapewnienie  mu  pokarmu i
leczenia  na  wypadek  choroby,  aby można  było  uznać,  że
obowiązek ten został spełniony przez gminę. Oznacza to, że
gmina  powinna  ponosić  koszty  jego  leczenia,  z  uwagi  na
obowiązek opieki nad nim, wynikający z art.11 ust.1 u.o.z.

Program  współpracy
nie  reguluje
poruszonych  kwestii,
uwaga dotyczy innego
dokumentu  –
programu  opieki  nad
zwierzętami.

W  załączniku  nr  1  do  Programu
współpracy  w  punkcie  15
zwiększenie  środków  z  60 000  zł
do 90 000 00 zł.

Schronisko dla zwierząt prowadzone jest przez Hajnowskie
Stowarzyszenie  Ochrony  Zwierząt  Ciapek  na  dzień
dzisiejszy  w  schronisku  przebywa  ponad  140  psów.
Populacja  bezdomnych  zwierząt  stale  rośnie  mimo
dotychczas prowadzonych działań. Ogrom prac jakie należy
wykonać  w  schronisku  przewyższa  możliwości
stowarzyszenia.  Praca w schronisku odbywa się  w sposób
ciągły, 7 dni w tygodniu, także w święta.
Zasadne  jest  zwiększenie  zatrudnienia  w  schronisku  o

Zwiększono kwotę do
65 000,00 zł.



dodatkowych  pracowników  na  pełen  etat.  Dotychczasowa
dotacja  na  realizację  zadania  publicznego  pozwala  na
pokrycie kosztów wynagrodzenia tylko jednego pracownika.
Dodatkowo niezbędne jest  zwiększenie dofinansowania  na
pokrycie  kosztów  energii  elektrycznej,  usług
wodnokanalizacyjnych,  wywozu  śmieci  i  nieczystości  itd.
Od  sierpnia  2017  roku  zostaliśmy  pozbawieni
cotygodniowych  dostaw  odpadów  kat.3  z  firmy  Netter  z
Bielska  Podlaskiego,  ponieważ firma ta  ogłosiła  upadłość.
Obecnie borykamy się z problemem wyżywienia zwierząt.
Stąd  zwiększenie  planowanej  puli  środków.  Zaznaczyć
należy  fakt,  iż  stowarzyszenie  realizuje  swoje  działania  z
humanitarnym poszanowaniem w trosce o dobro zwierząt.
Schronisko zmaga się również z trudnościami dotyczącymi
braku  niezbędnych  środków  finansowych  na:  naprawy,
budowy  i  zadaszenia  kojców,  wykończenie  budynku
socjalnego, zakup samochodu przeznaczonego do transportu
karmy dla  zwierząt  oraz  napraw samochodu do przewozu
psów.


